
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 1. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1717

Vil ministeren i forlængelse af artiklen ”Spejdersag lander på justitsministerens bord”, Rit-

zau den 29. august 2020, redegøre for, hvorfor Midt- og Vestsjællands politi ikke under-

rettede Rigsadvokaten om sigtelsen af spejderlederen? Og vil ministeren redegøre for,

hvordan han vil sikre, at Politiet ikke fremadrettet undlader at orientere Rigsadvokaten om

sigtelser for eksempelvis blufærdighedskrænkelser, så de sigtede ikke kan fortsætte ar-

bejdet med børn og unge fra sigtelsestidspunktet og frem til domsfældelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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